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 הליך הרישום לכתות א'. .1

 הצעות החלטה:

  מליאת המועצה מבקשת מהגורמים המקצועיים לבחון שוב את הליך הרישום האם נעשה

 בצורה שוויונית כפי שנדרש על פי חוק ולקבל מסמך מסכם של הבדיקה.

  'מליאת המועצה תחתור להבטחת שוויוניות בין כלל בתי הספר וכמות הילדים בכיתות א

שנים ללא תלות בכמות  3ילדים בכיתה עם הבטחת רצף חינוכי למשך  25בישוב )מקסימום 

 כאשר זה הקו המנחה את מנהלת הרישום ומנהלת אגף חק"ר(.  –הילדים 

 הרישום תתכנס שוב ותבחן את  לאור החלטה זאת, מליאת המועצה מבקשת שמנהלת

 הנתונים לקראת שנת הלימודים הבאה בכדי שיתנו מענה להחלטה זו של המליאה.

 

 

 בברכה,     

 איתי ויסברג       

 ראש המועצה       
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 דיון והחלטות:

 הליך הרישום לכתות א'. .1

מי רוצה להציג יש בידי חתימות חברי מליאה לקיום הישיבה וסדר היום שפורסם.  איתי ויסברג:

 את הצעת ההחלטה?

 27מצורפת איגרת הרישום לשנת הלימודים הבאה כפי שפורסמה לתושבים. ב אביטל תבור:

 לפברואר התקיימה מנהלת רישום בה הוצגו נתוני הרישום.

הבקשות לבית ספר  11על אף מה שנאמר במנהלת ופורסם במידע לתושבים אושרו כל 

 מוגדר ע"י משרד החינוך כבית ספר ייחודי ולכן אין בראשית. בית ספר בראשית אינו

 אוטומטי.עילה חוקית לאישור הבקשות באופן 

 4בבית ספר אשכולות בוצע "תיקון" רחובות רישום לאחר ביצוע הרישום בעבור 

 משפחות הממתינות להגרלה/תשובה. 7משפחות ברות מזל כאשר יש עוד 

י בתי הספר וכלל צרכי התלמידים ניכר כי לא נעשתה חשיבה הרואה את כלל צרכ

 בצורה שוויונית ושקופה להורים ולחברי מנהלת הרישום.

ההליך חייב להיות עפ"י חוק שוויוני ושקוף! עפ"י תחושת ההורים בישוב הוא לא היה 

בעוד אחרים  22כזה. )יש הורים שאמורים לקבל תשובה על שיבוץ ילדם בחודש יוני 

 כבר קבלו(.

ן סובייקטיביות, מליאת המועצה מבקשת לאשר את ההחלטות מכיוון שתחושות ה

 הבאות:

  מליאת המועצה מבקשת מהגורמים המקצועיים לבחון שוב את

הליך הרישום האם נעשה בצורה שוויונית כפי שנדרש על פי חוק 

 ולקבל מסמך מסכם של הבדיקה.

  מליאת המועצה תחתור להבטחת שוויוניות בין כלל בתי הספר

ילדים בכיתה עם  25וכמות הילדים בכיתות א' בישוב )מקסימום 

כאשר  –שנים ללא תלות בכמות הילדים  3הבטחת רצף חינוכי למשך 

 זה הקו המנחה את מנהלת הרישום ומנהלת אגף חק"ר(. 

 הרישום  לאור החלטה זאת, מליאת המועצה מבקשת שמנהלת

תתכנס שוב ותבחן את הנתונים לקראת שנת הלימודים הבאה בכדי 

 שיתנו מענה להחלטה זו של המליאה.

 

 חק"ר לתת לנו סקירה על התהליך שהתבצע עד כה.אגף מבקש מגלית אלרד מנהלת  איתי ויסברג:

פעם ראשונה שמובילה את תהליך הרישום, נערכנו באופן מאוד ערב טוב לכולם, זו  גלית אלרד:

בתי מנהלי ההליך היה שקוף שכולם היו מעורבים בו, הנהגות ההורים וכל יסודי, 

חוברת המידע הבנו שיש מיעוט נרשמים. לחודש,  31הרישום הוארך עד האכן הספר. 

גנים בפעם ן דיגיטלי לכל ההורים ונשלחה לבתי ההורים לילדי הפורסמה באופ

הראשונה, אלו שטרם אצלנו בתוך המערכת, כדי לוודא שכולם מקבלים את תהליך 

, גננות, מנהלי בתי המועצה אתרההארכה פורסם בכל המדיות:  לע. המידע הרישום

 הספר. 
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מבחינתנו . לרישום בכל מקרה כל מי שלא ביצע לאחר מכן פתחנו לו את המערכת

מרכזים את כל הנתונים לפי בתי לאחר מכן . וון הוא הרישום שקובעקהרישום המ

מערכת האוטומציה לא  תטכני : גבע, אמירים, אשכולות ולנדיב. העוגן –הספר 

להירשם לבראשית כבית ספר ראשון, אם אני בתפיסת עולמי הורה שרוצה  מאפשרת

לרשום את הילד שלי לביה"ס בראשית אין לי אפשרות במערכת האוטומציה להירשם, 

לבקש בקשה מיוחדת להירשם לבית ל להירשם לאחד מבתי ספר העוגן שלי ואני יכו

ספר בראשית. בתום הרישום המקוון אנו מרכזים את כל הבקשות, מסמנים מי ביקש 

נהלת ו נתונים ראשוניים בלבד הוצגו למאל .בראשית ואיפה רשום כביה"ס עוגן

הנהגות ההורים, נציג , בהשתתפות כל מנהלי בתי הספר, כל בזום 27.2הרישום ב

הלת הרישום הוצגו כל בראשותו של איתי ראש המועצה. במנמשרד החינוך ו

. נדרשנו להגדיר את אזורי הרישום לפני שיצאה חוברת שאנו הולכים לבצע המהלכים

אחת הבקשות שעמדו על הפרק האם להחזיר את אזורי הרישום של אמירים הרישום ו

, משום שיש לא מעט משפחות שמתגוררות בסמוך שנים 3ואשכולות כפי שהיו לפני 

לפסי הרכבת ומבקשות לאחר מכן ערעורים ואנו מייצרים להם מציאות מורכבת כי 

גם עם משרד החינוך . קיימנו דיון מקצועי בעניין האזור רישום שלהם הוא אמירים

גם הוחלט להשאיר את אזורי הרישום כפי שהם וגם אצלנו ברשות עם כל הגורמים, 

ידענו  .בעיקר כדי לשמור את אמיריםדי לא ליצר בלבול באוכלוסייה וגם כ

תלמידים. על מס' שלילית שלא תאפשר לנו רווחה מבחינת  שלנו היא  דמוגרפיהשה

שהדיון ידיעה רקע הדבר הזה קיבל החלטה איתי לא לשנות את אזורי הרישום אך ב

די שידעו איך להיערך, כ שהן על קו התפר יוקדם מתוך ראיית הפרטעל המשפחות 

שיתמקד בדיון  6/3/22נהלת הרישום הוגדר ושוריין תאריך לבמוראייה לאמירים. 

 בראשית ובקשות מעבר מאמירים ואשכולות.  –מעברים 

ערכנו לבראשית, בהינתן והמבתי הספר השונים בקשות מעבר  11בדיון הראשון עלו 

בקשות ולכן כולם  11ראינו שהיו רק בקשות לבראשית  15שאנחנו יכולים לשריין עד 

בראשית הוא . התבצעה הגרלה משום שלא היה צורך קיבלו תשובה חיובית ולא

ביה"ס כמו כלל בתי הספר שלנו, שאלת קיומו כבר לא קיימת ואנו מחויבים להעמיד 

אליו תלמידים ולהיענות לצרכי התושבים בדיוק כמו בכל ביה"ס אחר. מי שביקש 

בראשית ובתפיסת עולמו חשב שזה ביה"ס הנכון עבור הילד שלו, להירשם לביה"ס 

ביה"ס הבקשות.   11בהינתן וזה לא עבר את המכסה שאנחנו הגדרנו אישרנו את 

בראשית לא יכול להתבסס על תושבי חוץ, משרד החינוך לא יאשר פתיחה של כיתה 

סך הכל עד  צריכים להעמיד אנחנותושבים של בנימינה. מספיק שנייה אם לא יהיו 

החל כיתה אחת יציבה לפחות מבנימינה גבעת עדה. , לא רוצים יותר מזה. 50-51

 69מאושרים לפתיחת כיתה שניה אלו הגדרות של משרד החינוך, הילד ה 41מהילד ה

צריכים רוב  אין לנו שום החלטה לגבי זה אלא של משרד החינוך.לישית פותח כיתה ש

תושבי חוץ  15מקסימום לים ע"י תושבי חוץ. של תושבים מבנימינה ויכולים להש

שמתאימים לפי הצרכים שלנו. בשנה הבאה בראשית יהיה אחד מבתי הספר שניתן 

, אלא אם כן מספר הנרשמים יהיה גדול במערכתבאופן ישיר יהיה להירשם אליו 

 .ממספר התקנים שנגדיר לביה"ס בראשית ואז נצטרך לבצע הגרלה
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מציגה את הנתונים , כולל המפקח שלנו מול משרד החינוך כלוסהיתה ועדת א 28/2ב

מה הצפי שלנו לכיתות בשנה הבאה. הנתון המרכזי שנעדר הוא ילדי עד כאן כולל 

 שנה לבחון את הישארותםביקשו הגננות וההורים ילדים ש 30יש לנו  שנהההישארות, 

מסתיים בסוף  התהליך הזה בדרך כלל ., מפוזרים בין כל בתי הספרנוספת בגן חובה

מאי, כבר אגיד שבסוף אפריל נסיים את ב 31יולי, ביקשתי מהשפ"ח להקדים ל

 כדי שנדע כמה ילדים קיבלו המלצת פסיכולוג להישארהתהליך למעט ערעורי הורים, 

ביקשנו מההורים יותר, ככה הנתונים שלנו יהיו וודאיים או לעלות לכיתה אלף.  בגן

שארו בגן אנחנו מורידים אותם ממצבת יובמידה והם ילבתי הספר  כן לרשום אותם

בקשות  11נו את הבקשות לבראשית והעלנו קיימנו ישיבה שבה העל 6/3/22. בהילדים

 מעבר מאמירים לאשכולות.

 :מרכזיים קריטריונים 2הגדרנו 

 .לאשכולות גן מזין .1

ביה"ס הגדרנו  דקה את מרחק המגורים עדמערכת שבפתחנו  –מרחק מגורים  .2

 מטר. 750 עד

נתון נוסף כנתון תומך האם יש אחים בוגרים בבית הספר. משרד החינוך פסל את 

כקריטריון שבגינו אתה צריך לשבץ ילד, בכל זאת שמנו אותו  הקריטריון הזה

משפחות, כולן עומדות בנתונים  7אישרנו בקשות  11. מתוך הכקריטריון תומך

 4 נוסף שהתווסף למערכת השיקולים, שהצגנו, אם היו אחים בביה"ס זה היה שיקול 

קיבלו תשובה שלילית. כל המשפחות לאחר יומיים קיבלו מייל אישי בעניין בקשתם. 

בזה הסתיים התהליך, כמובן היה לחץ כן לקיים את הדיון מאשכולות ומצד שני של 

פרט, לא התעלמנו טעמי . קיבלנו את ההחלטה לפי לראות תקנים אמירים לחכות

רסמנו את פידענו שהולכים ליציבות. יתה תמונה ראשונה של התקנים והמהתקנים, 

התשובות למנהלי בית הספר והנהגות ההורים, לא נכנסנו לפרט. לאחר מכן הגדרנו 

מתוכן נאשר  בקשות 25שנקיים הגרלה לתלמידי חוץ בבראשית בסוף אפריל, קרוב ל

כי מסיימים את תהליהליך, סוף אפריל . השלב הבא לתוך התבקשות 15ל 10בין 

כל בקשות המעבר יאושרו, תלמידי . יסתיים הרישוםההישארות ובעצם הליך 

יקים ם הנתונים המדוהישארות יאושרו לכאן או לכאן ובעצם נייצב את בתי הספר ע

כולוגיה ממליצה ילדי הישארות שהפסיהמשפחות ו 4 למעט, ערעורים שלשיש בידינו 

 כולים לערער למשרד החינוך. ילד יישאר בגן ישיעלו לכיתה אלף אך מתעקשים שה

בתוך ההליך הזה עשינו מאמץ להקדים את התשובות, לקצר את תהליכי האבחון של 

  לקראת תמונה יציבה בחודש אפריל.אנחנו השפ"ח, 

אני אגיד שבתוך חוברת הרישום שהתבססה על מה שפורסם בשנים עברו, היו כמה 

 האמירה שתתקיים הגרלהלא מדויק , לדוגמא  דברים שיכלו להיות מובנים באופן

לגבי מעבר בין בתי הספר ובעצם בפועל לא התקיימה הגרלה והסברתי למה. בין 

אשכולות ואמירים מראש לא היתה אמורה להתקיים הגרלה, לגבי בראשית היו פחות 

 מועמדים מכפי שהערכנו ולכן לא היה צורך בקיום הגרלה. 

רסמנו את התשובות כבר במרץ ולא חיכינו ורסמו ביולי, פיפהתוצאות בנוסף, כתבנו ש

 ליולי.

 דקויות שיתוקנו לקראת שנה הבאה.
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ובמושבות  בהליך רישום עוסקתלראשונה ש ראשית אני רוצה להודות לגלית איתי ויסברג:

 .םבתקופה הכי קשה שלהבו הם שהמספרים 

לאחר שקיבלנו את הסקירה מגלית עלתה  הנהלה.דיון  קיימנוהורים  ותלאור פני

שנעשה.  בעניין ההליך דיקהממבקר המועצה שיבצע בהחלטה של ההנהלה לבקש 

שלו, )לא דוח ביקורת( אעביר  התייחסותם את ההמבקר הביא לי אחר הצהריי

 , כרגע אקריא לכם את ההתייחסות: את המסמך בהמשך למעוניינים

לציבור ההורים עולה בבירור, כי הפורום בו מחוברת ההרשמה ואשר פורסמה "

תתקבלנה ההחלטות בנוגע לשיבוץ תלמידים הינו מנהלת הרישום שמונה את החברים 

שאוזכרו לעיל. עוד נקבע, כי בהחלטות הנוגעות לבתי הספר ישתתפו גם מנהלי בתי 

 הספר והנהגת הורים רלוונטית.

, במהלכה הוצגו נתונים 27.2.22מנהלת הרישום התכנסה לישיבה פעם אחת ביום 

 שהתקבלו, עדכון על התהליך והעלאת דילמות ושאלות. 

הדיון אשר במסגרתו התקבלו ההחלטות בדבר שיבוץ תלמידים, נערך בעת קיום 

בהשתתפות ראש המועצה, מנכ"לית המועצה, מנהלת אגף חק"ר  6.3.22ישיבה ביום 

ר בראשית והצורך בעריכת הגרלה הבקשות לבית ספ 11וצוות עובדיה. בדיון אושרו כל 

התייתר. כן, נקבעו כללים/קריטריונים לעניין הדיון במעברים בין אשכולות ואמירים 

והתקבלו החלטות בנוגע לבקשות שיבוצים. אולם, קריטריונים אלה לא נקבעו 

במסגרת ובשיתוף מנהלת הרישום בפורום המלא. בהקשר למסגרת הדיונית, יצוין כי 

חלטות פרטניות בנוגע לשיבוצים לא ניתן לקבלן בפורום מלא של מנהלת דיון וקבלת ה

 הרישום מטעמי צנעה ושמירה על פרטיות. 

, אולם 2022בחוברת נקבע, כי ההחלטות בדבר שיבוצים יפורסמו במהלך חודש יוני 

, קרי 2022ההודעות להורים בקשר לבקשות השיבוצים נשלחו כבר בחודש מרץ 

 ד שנקבע.הפרסום הוקדם מהמוע

 סוף דבר,

על המועצה ואגף חינוך לפעול בהתאם לכללים ולהנחיות שמפורסמים על ידם לציבור 

 ההורים.

על אף שבחוברת ההרשמה נקבע, כי מנהלת הרישום היא זו אשר תקבל החלטות בנוגע 

לשיבוצים, הרי שלא ניתן היה לקבל החלטות פרטניות בפורום מלא של המנהלת וזאת 

שמירה על פרטיות, להוציא שיתוף כלל פורום המנהלת בקביעת מטעמי צנעה ו

 "מנחים. םקריטריוני

התהליך  אני מבין שיש לנו פערים ביןשאני לוקח את כל ההבהרות האלו של המבקר, כ

סום ר, אפשר היה להבין מהפראשית נושא ההגרלה –רסום שהוא תהליך תקין לבין הפ

הרישום היה אפשר להבין מהפרסום שמנהלת כמו כן  .מצבשההגרלה תעשה בכל 

היתה  ועדה מצומצמת,ומשהו שהוא שגוי ולכן נעשה ב  ,תעסוק בהחלטות מעבר

   .22הוקדם למרץ  22חריגה ממועד שתוכנן להתפרסם מיולי 

, נכון להגיד שהתהליך לא בשנה הבאה שיתוקןשיש פה הערות לפרסום כבכל מצב, גם 

בעיני התמונה יותר כשכרגע , בואו נפתח את הדיון, כרגע ניות.  זו התמונהיוופגע בשו

 ברורה.

 נו לקבוע גודל כיתות, יש הגדרות של משרד החינוך.אין בסמכותהתייחסות נוספת,  גלית אלרד:
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 הדגשתי שזה דקלרטיבי, שזה יהיה משהו שרוצים להגיע אליו. אביטל תבור:

 ? 25למה דווקא  זה יותר טוב. 20לדעתי  מנחם ברגב:

 זה המספר הכי טוב לכיתה. 25 שלום טרם:

תודה גלית, מאוד מעריכה את זה שבאת ואמרת איפה הפערים והיכן היו טעויות. יש  אביטל תבור:

משהו מהותי שהמבקר לא עלה עליו, כי הפרסום זה מה שאנחנו ההורים מסתמכים 

 לא היה מספיק ברור, על בראשית כתוב שהגן המזין הוא כלנית עליו.

 היה כתוב במערכת שיש אופציה להירשם, נתון שלא השתנה מהרגע שנפתח בראשית. גלית אלרד:

נהלת וקובעים את זה. במה שונה כל ביה"ס אחר? יושבים במ ?מה הקריטריונים אביטל תבור:

 אשכולות? אמירים?

 על אזורי. הוא בית הספר גלית אלרד:

 בסוף בראשית כן הוחרג כאן.? 15למה לא החלטנו שבאשכולות התקנים שלנו הם  אביטל תבור:

 אין לו איזור רישום.כיוון ש גלית אלרד:

אותו דבר היה אפשר לעשות לגבי מקומות בבראשית,  15כמו שהתקבלה החלטה עד  אביטל תבור:

 אשכולות ואמירים.

 ילדים פחות לגני ילדים. 80היא הדמוגרפיה, השנה רשמנו העובדה  גלית אלרד:

 כמה יצאו החוצה לגנים שלא קשורים למועצה? מעוז ינון:

 בבנימינה כמעט ולא, בגבעת עדה המון. כמו בכל שנה. אפשרת מזרחי:

נהלת וההחלטות כן הוחרג, היה חסר השותפות עם המבראשית  בהליך הזה,  בסוף אביטל תבור:

 הלת.המניחד עם 

 פרטנית ופרטית.החלטה  אפרת מזרחי:

, ברגע שזה שלפיהן ההחלטות מתקבלותמנחים קריטריונים במנהלות הקודמות היו  אביטל תבור:

 . נעשה מתוך המנהלת האינפורמציה היתה עוברת

אפשר להעלות הרבה הערות פרוצדורליות ויש מקום לתקן גם המבקר העיר על זה.  מנחם ברגב:

מטרת ההגרלה זה לא מפעל הפייס, ים, חכהטיעונים שלך על ההגרלה כן או לא הם מגו

 במקרה הזה לא היה צורך. היא לסנן במידה ויש יותר מדי נרשמים. 

 מי קבע כמה ילדים צריך? אביטל תבור:

 .להיכנס במסגרת יכולים ילדים יש קביעה כמה  מנחם ברגב:

 הגרלה.תהיה  15מי קבע שעד  מעוז ינון:

, כדי להשלים של תושבי בנימינהצריך להיות אחוז  איזהשהסברתי קודם, בדיוק מה  גלית אלרד:

. אם היינו נשארים רק על תושבים כיתות 2בסופו של דבר תושבי חוץ, לפתיחה של 

מראה על יציבות  , זהכיתות 2רוצים שיפתחו אנחנו שלנו היינו מקבלים רק מגן כלנית. 

-40, אתה אומר כדי להגיע לבודק כמה ילדים עלו השנה מגן כלנית . אתה בית הספר

 15ילדים, אתה פותח כיתה שניה ואתה יכול להשלים עוד  Xילדים אתה צריך  41

 ילדים. 25כיתות של  2ויהיו  2ילדים ולחק ל

 יש לך מספר אחר שאת רוצה לדון עליו? איתי ויסברג:

 .15נגזר המספר רוצה להבין מאיפה . לא אביטל תבור:

ואביטל שיזמה אותו וחברי האופוזיציה שחתמו על מועצה  מאוד שמח על הדיון הזה מעוז ינון:

 . גלית ענית תשובות מלאות, תודה רבה.שלא מן המניין

 כיתות? 2מה שברור האם לכל ביה"ס יהיו  שלום טרם:
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בבראשית  לא מצליחים. של עדייןלמ כיתות, בנדיב 2שבכל ביה"ס יהיו  אנחנו שואפים איתי ויסברג:

אולי נזכה  שתייםשנים היתה כיתה אחת, השנה מתאפשר לנו שתיים. בגבע ודאי שיש 

 שתייםאולי נזכה לשלוש , אמירים מקווה שיש  שתייםלשלוש, אשכולות ודאי שיש 

 מיום ליום הוודאות הולכת וגדלה.  זו השאיפה.

שעוד לא סגור לאיזה  גנים שהולכים לגני הקיבוציםיה של ילדי בגבעת עדה יש סוג מנחם ברגב:

 .ביה"ס הולכים

 אין עזיבה מגמתית, מצד שני יש את שכונת ההדרים שתתאכלס. אלינור בראל:

 כיתות? 2האם באמירים יהיו  אביטל תבור:

 שאיפה שלנו.זו ה גלית אלרד:

מכירה את זה  יאושרו.יודעת שהבקשות קריטריונים שהחלטתם לגבי אשכולות.  אביטל תבור:

 משנים קודמות.

 איך את יודעת?  איתי ויסברג:

 לקחתם קריטריונים שהם לא של משרד החינוך. אביטל תבור:

מבחינתם רק איזור  בקשות היו מסורבות. 11אם זה היה קשור למשרד החינוך כל ה גלית אלרד:

 .רישום קובע

יש יתרון בזה שהקדמנו את . בפניהםשסורבו יש תהליך ערעור שפתוח  הארבעלכל  איתי ויסברג:

 התהליך.

לא נעשה עוול לאף אחד. אם נצליח להיעתר אולם חשוב נתקן בפרסומים הבאים, 

חשוב בכל ביה"ס . ושוויוניות הנוספים נלך על זה ובלבד שנשמור על האיזון לארבע

 כיתות. שתילהתחיל עם 

ביקשו לקיים פגישה של כל בתי הספר, הם המכתב של הנהגות ההורים שרוצה להגיד  אפרת מזרחי:

 ותודה על כך.של המנהלים ויושבי הראש ואני מבינה שזה בתיאום 

   כן מתואמת פגישה כזאת. איתי ויסברג:

הודעה מוקדמת מבחינתי היא מבורכת, ורוצה ששנה הבאה נעשה את אותו הדבר.  אפרת מזרחי:

 והמתח על ההורים הוא מוקרן על הילדים וההקדמה מבורכת.הלחץ בהיבט הזה 

אני מאוד שמחה שהמועצה מקדמת את הפתגם "חנוך לנער על פי דרכו", ההורים 

 יודעים בדיוק מה טוב לילדים שלהם, פוגשים את זה בכיתה א' ובמהלך השנים.

משהו חשוב שביקשתי שנצא בקריאה להורים שיודעים מראש שרוצים להירשם 

 ה"ס מסוים שירשמו לגנים המזינים.לבי

 בואו נזכור שגם הרישום לגנים לפי אזורי רישום. גלית אלרד:

 תקיימה הגרלה בבראשית, הליך שקוף, כמו כולם.יפה שלא ה אלינור בראל:

אין מה לעשות הצבעה על הסעיף הראשון, תודה על המענה הסופר מקצועי שקיבלנו  אביטל תבור:

 פה. נעשתה בדיקה.

 זו לא החלטה של המועצה. שלום טרם:

 יוניות.ווש הבטחת אביטל תבור:

 יכול לקרות רק בבנימינה גבעת עדה.דיון ש קרן מאיר:

 סעיף ראשון אין מה להצביע. לגבי הסעיף השני האם יש מה להצביע או שאת מושכת? איתי ויסברג:

 לא רוצה להצביע על זה. אביטל תבור:

 .לכם שהגעתם, מקווה שקיבלתם מענה רוצה להודותאם כך ההצעה נמשכת. אני  איתי ויסברג:



 03.04.2022מיום   04-2022פרוטוקול ישיבת מועצה  לא מן המניין              8 
 

 

 

 המקומית . פרוטוקול אינו תמליל והוא מציג את עיקרי הדבריםפרוטוקול חתום מקורי נמצא במשרדי המועצה 
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